
Remiss	och	förslag	rörande	testerna	UT	och	AT	
	
Yttrande	har	inkommit	från	samtliga	lokalavdelningar	samt	från	avelskommittén	och	
domarkommittén.	
	
Styrelsen	har	tagit	del	av	samtliga	yttranden	och	synpunkter	som	lämnats	under	
remisstiden	avseende	införande	av	testerna	UT	och	AT.	
	
Styrelsen	konstaterar	att	frågan	om	att	införa	testerna	UT	och	AT	inte	bedöms	vara	
tillräckligt	utredd.	Bland	annat	anses	att	det	saknas	en	analys	av	för	och	nackdelar	samt	
en	mer	detaljerad	beräkning	av	de	ekonomiska	konsekvenserna	vid	ett	eventuellt	
införande	av	testerna.		
	
Styrelsens	uppfattning	är	detta	inte	kommer	att	kunna	tas	fram	till	årets	fullmäktige.	
	
Styrelsen	har	därför	beslutat	att	inte	lägga	fram	förslaget	för	beslut	till	årets	fullmäktige.	


